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Slovo starosty

Z MĚSTAZ MĚSTA

Vážení občané, Vracovjáci,
čas plyne velmi rychle, opět končí čtyřleté volební období, 

kdy jsem měl tu čest stát v čele vedení města. Dovolte mi proto 
krátké ohlédnutí.

Po nástupu do funkce v roce 2010 jsem převzal závazek za-
chovat chod města a všech organizací v něm působících tak, jak 
vyplývá ze zákona. Navíc bylo třeba se vypořádat s úvěrem více 
než 10 mil. Kč, který město Vracov mělo. Postupně se podařilo 
úvěr splatit a pokračovat v zajištění fi nanční stability města, která 
následně umožnila rozvoj Vracova.

V  uplynulých 11 letech jsme přistoupili k  rekonstrukci bu-
dov v majetku města, opravám chodníků, komunikací a mnoha 
jiným činnostem, které zajišťují rozvoj a příjemný život v našem 
městě. Není důvod detailně vše rozepisovat, pozorný člověk vní-
má i bez nápovědy.

V  minulém období deseti let bylo 
při zajištění provozu města a  navýšené 
fi nanční podpoře spolkům a kroužkům, 
navíc proinvestováno na stavebních a ji-
ných akcích více než 250 mil. Kč.

V  letošním roce budou dokončeny 
dvě velké investiční akce, a to Technická 
a  dopravní infrastruktura Olšíčka, Vra-
cov – 1. etapa pro prvních 43 rodinných 
domů a stavba Technická infrastruktura 
náměstí, Vracov – 1. etapa, obě za téměř 
100 mil. Kč.

Mezi menší akce patří stavba nové 
lávky přes Vracovský potok u  MŠ, ob-
nova stále populárnějšího skateparku na 
stadionu a některé další stavby. 

Vše je fi nančně zajištěno a  pokryto 
z rozpočtu na rok 2022.

V příštím roce přibudou do rozpoč-
tu města nemalé fi nanční prostředky za 
prodej parcel rodinných domů, které již 
městské zastupitelstvo přidělilo, a to více 
než 40 mil. Kč. Další příjem zajišťuje 
schválený prodej pozemků nákupní zóny 
na Padělkách společnosti REWE (Billa) 
za více než 22 mil. Kč. Zde bude vybudo-
vána velkoplošná prodejna potravin (cca 
800 m2) a další dvě prodejny. Současná 
fi nanční situace umožňuje i v této neleh-
ké době přistoupit ke stavbě druhé etapy 
náměstí – Obecního domu a dokončení 
celé lokality náměstí, ať se jedná o shro-
mažďovací plochu, parkoviště, případně 
založení parku a  dětského hřiště v  pro-
storu vedle fary - od chodníku a cyklo-
stezky až po stávající kuželnu. 

Bohužel se stále šíří zaručené in-
formace o  stavu fi nančních prostředků 
a  hospodaření města nebo uzavírání 
smluv. Na tyto tzv. „odborné výkřiky do 
tmy“ už nemá smysl jakkoliv reagovat, 
vnímám je jako aktivity předvolebního 
boje.

Když jsem nastoupil do funkce, bylo ratingové hodnocení 
města odbornou organizací na úrovni B -, což je čtvrtá nejnižší 
úroveň na sedmimístné stupnici. Níže naleznete certifi kát s ko-
mentářem za rok 2022, což vysvětluje vše a hodnotí naši práci. 

Všem zastupitelům, radním a zaměstnancům MěÚ, kteří se 
aktivně na těchto skvělých výsledcích podíleli, děkuji.

Slibovat na papíře může kdokoli a  cokoli. Nám se podařilo 
z velké části sliby naplnit. A to díky zajištění fi nančních prostřed-
ků do rozpočtu města, které navíc byly v uplynulých deseti letech 
pravidelně navyšovány. Ne vždy musí každý občan se vším sou-
hlasit, v dobré víře jsme  rozhodovali ve prospěch většiny.

Vám občanům města děkuji za podporu a pochopení.
Přeji Vám vše dobré.

Jaromír Repík, starosta města
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Zasedání RADY MĚSTA VRACOVA
Anonymizováno dle zák. č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů.

Výpis ze zasedání Rady města Vracova,
která zasedala 4 x v období 16. 6. až 4. 8. 2022 a mimo jiné projednala/schválila:

Rada města Vracova
• schválila uzavření smlouvy o vykonání přezkoumání hospo-

daření Města Vracov za rok 2022 se společností AUDIT Brno, 
spol. s r.o. v souladu s § 4 odst. 7 zákona č. 420/2004 Sb., o pře-
zkoumávání hospodaření ÚSC a  DSO, ve znění pozdějších 
předpisů, za cenu 45.000 Kč bez DPH

• schválila žádost Římskokatolické farnosti Vracov, IČ 47899093, 
se sídlem Vracov, náměstí Míru 50 o fi nanční příspěvek na no-
vou elektroinstalaci v budově vracovské fary a přispěla částkou 
ve výši 50.000 Kč

• schválila žádost Mateřské školy Vracov, okres Hodonín, pří-
spěvkové organizace, IČ 75020734, o  povolení výjimky pro 
školní rok 2022/2023 v souladu s § 23 odst. 5 z. č. 561/2004 Sb., 
zákona o  předškolním, základním, středním, vyšším odbor-
ném a jiném vzdělávání (školský zákon), kdy zřizovatel školy 
může povolit výjimku z nejvyššího počtu dětí, žáků a studentů 
stanoveného prováděcím právním předpisem do počtu 4 dětí, 
žáků a studentů za předpokladu, že toto zvýšení počtu není na 
újmu kvalitě vzdělávací činnosti školy a jsou splněny podmín-
ky bezpečnosti a ochrany zdraví. Kapacita Mateřské školy Vra-
cov přitom nebude překročena

• schválila výjimku v  souladu s  článkem VIII Metodiky pro 
zadávání veřejných zakázek malého rozsahu městem Vracov 
pro následující bod č. 9 z důvodu, že „Dohoda o poskytnutí 
právních služeb ad hoc a o fi nančních podmínkách“ schválená 
Radou města Vracova na 81. schůzi dne 27. Ledna 2022 a po-
depsaná k 1. únoru 2022 nemohla obsahovat konkrétní částku 
za uzavření smluv, protože Město nevědělo, jaký bude zájem 
o pozemky, a tudíž nebyl znám počet smluv k vypracování 

• schválila uzavření Dodatku č. 1 k Dohodě o poskytnutí práv-
ních služeb ad hoc a o fi nančních podmínkách s Mgr. Janou 
Zwyrtek Hamplovou, IČ 43989667, se sídlem 789 85 Mohelni-
ce, Olomoucká 36, z důvodu zpracování 31 smluv o smlouvách 
budoucích dle bodu č. 17 výpisu usnesení z XIX. Zastupitelstva 
města Vracova konaného dne 22. 6. 2022

• schválila uzavření Dohody o zařazení do evidence a pravidla 
pro poskytování náhrady nákladů na ubytování (ubytování 
válečných uprchlíků z Ukrajiny), a  to mezi příspěvkovou or-
ganizací Veřejně prospěšné služby Vracov, Vypálená 622, IČ 
47899166, se sídlem Vypálená 622, Vracov, a Jihomoravským 

krajem, IČ 70888337, se sídlem Žerotínovo náměstí 449/3, 
Brno 

 • vzala na vědomí žádost č.j. MUVR-1569/2022 ze dne 26. 
7. 2022 zhotovitele SPOLEČNOST SWIETELSKY – MSO 
SERVIS (vedoucí společník a správce společnosti: SWIETEL-
SKY stavební s. r. o., odštěpný závod Dopravní stavby MO-
RAVA, IČ: 48035599, se sídlem Jahodová 60, 620 00 Brno 
a společník: MSO servis spol. s r. o., IČ: 49971379, se sídlem 
Svatoborská 591/87, 697 01 Kyjov) o  prodloužení termínu 
dokončení stavebních prací díla „Technická a dopravní infra-
struktura Olšíčka, Vracov – I. etapa“ o 35 dní

• schválila uzavření dodatku č. 3 ke smlouvě o dílo ze dne 23. 11. 
2021 uzavřené mezi Městem Vracov a SPOLEČNOST SWIE-
TELSKY – MSO SERVIS (vedoucí společník a správce společ-
nosti: SWIETELSKY stavební s. r. o., odštěpný závod Dopravní 
stavby MORAVA, IČ: 48035599, se sídlem Jahodová 60, 620 
00 Brno a společník: MSO servis spol. s r. o., IČ: 49971379, se 
sídlem Svatoborská 591/87, 697 01 Kyjov) na veřejnou zakáz-
ku „Technická a dopravní infrastruktura Olšíčka, Vracov – I. 
etapa“, kterým se v  souladu s  výhradou uvedenou v  čl. 3.1.6 
smlouvy o dílo mění v čl. 3.1 smlouvy termín dokončení sta-
vebních prací (díla) z původního termínu do 213 kalendářních 
dnů na nový termín do 248 kalendářních dnů ode dne termínu 
zahájení stavebních prací, tzn. prodlužuje se termín dokončení 
stavebních prací (díla) o 35 kalendářních dnů. Důvodem pro 
prodloužení termínu je změna v provádění stavby, protože ve 
výkopu v místě šachty Š 779 byla zjištěna podzemní voda, po 
kontrole bylo zřejmé, že je hladina napjatá (vzrostla asi o 1 m). 
Odčerpání této vody standartním postupem obsaženým v PD 
nebylo možné. S výskytem spodní vody nebylo počítáno v pro-
jektové dokumentaci. Na základě odsouhlasení objednatele byl 
proveden hydrogeologický průzkum pro odvodnění staveb-
ních rýh kanalizace. Na základě výsledků průzkumu bylo na-
vrženo nové řešení odvodnění stavebních rýh pro kanalizaci. 
Zhotovitel byl po celou dobu přesvědčen, že tato změna nebu-
de mít vliv na prodloužení termínu, nicméně se během stavby 
z důvodů posunů termínů nástupů na jednotlivé práce měnily 
možnosti zhotovitele v nasazení pracovních kapacit. Výše uve-
dené skutečnosti měly reálný dopad na zpoždění stavby v délce 
pěti týdnů, tj. 35 kalendářních dnů.

Hospodaření Města Vracov bylo oceněno 
nejvyšším iRatingovým stupněm „A“

Společnost CRIF – Czech Credit Bureau, a.s. ohodnotila hospo-
daření Města Vracov za rok 2021 nejvyšším iRatingovým stupněm 
„A“ a udělila městu čestný Certifi kát. Stupeň „A“ vypovídá o vynika-
jící fi nanční stabilitě ekonomických ukazatelů, které velmi výrazně 
převyšují ukazatele obcí se srovnatelným počtem obyvatel. Podle 
analýz společnosti CRIF Czech Credit Bureau, a.s. navíc okolní pro-
středí i ekonomické podmínky regionu dávají velmi dobré předpo-
klady dalšího rozvoje. 

Město Vracov se nachází v okresu Hodonín v Jihomoravském 
kraji a patří do kategorie 2 000 - 4 999  obyvatel. Z celkového počtu 
440 obcí v České republice v této velikostní kategorii dosáhlo hod-
nocení iRatingovým stupněm „A“ pouze dalších třináct obcí, z toho 
v Jihomoravském kraji pouze tři. Výjimečnost dobrého fi nančního 

hospodaření města potvrzuje i fakt, že od roku 2010 se iRatingové 
hodnocení zlepšuje a zůstává stabilně v těch nejvyšších hodnotách.

Město pravidelně investuje bez větších výkyvů do své infrastruk-
tury. Pro fi nancování svých investic využívá zejména kladné přebyt-
ky provozního rozpočtu, které jsou ve srovnání s ostatními městy 
stejné velikostní kategorie nadprůměrné. Část investic je fi nanco-
vána také dotacemi, ale fi nance města nejsou dlouhodobě zatíženy 
žádným dluhem. 

V uplynulém pětiletém období směřoval nejvyšší objem investic 
do přístavby základní školy, pozemních komunikací v majetku měs-
ta a komunálních služeb a po letech příprav byla zahájena výstavba 
náměstí 1. etapa a  stavba infrastruktury pro 63 rodinných domů 
v lokalitě Olšíčka.
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Hospodaření města Vracova za rok 2021
Rozpočet příjmů a výdajů na rok 2021 byl schválen Zastupitel-
stvem města v této výši:
Příjmy   99.944.600 Kč
Výdaje               139.929.000 Kč

V průběhu roku byl rozpočet upravován a jeho konečná výše po 
úpravách činila:
Příjmy   238.370.400 Kč
Výdaje      75.116.200 Kč

Zůstatek na konci roku byl zahrnut do rozpočtu na rok 2022.

Město v průběhu roku dostalo dotace na:
• provoz infocentra   42.900
• pečovatelskou službu       1.629.000
• volby do Parlamentu ČR 93.000
• kůrovcová kalamita    37.300
• podpora JSDH  65.000  
• pro SDH     31.500
• generel boj se suchem                    50.700
• obnova lesních porostů           67.900
• MZŠ – vývoj a výzkum                      790.600                
• na výkon státní správy                                                    2.742.300
• odborné učebny MZŠ                 27.106.100
• zmírnění dopadu poklesu daňových příjmů 983.100

Dotace byly čerpány na základě rozhodnutí o poskytnutí dotace.

Z  rozpočtu města a  z  rezervního fondu Rady byly poskyt-
nuty příspěvky na základě předložených žádostí – např. Klubu 
důchodců, DDM Vracov,  TJ Sokol, sdružení Omega, SONS, 
ROSKA, Českému svazu včelařů z.s., Svazu tělesně postiženým 

Vracov, Kiwanis, FC Vracov, Tenisovému klubu Vracov, soubo-
rům – Marýnka Vracov o.s., Lipina, Soubor písní a tanců Vraco-
vjan, Harmonie, Koňadry, Mysliveckému spolku Vracov, ochot-
nickému divadelnímu spolku Nejenxmíchu, Sboru dobrovolných 
hasičů Vracov aj.

Po schválení Zastupitelstvem města Vracova byl poskytnut 
fi nanční příspěvek 40.000 Kč každé obci, a to: Městu Hodonín, 
Městysu Moravská Nová Ves, obcím Lužice, Hrušky a Mikulčice 
a částkou 35.600 Kč příspěvkovým organizacím -  ZOO Hodonín 
a ISŠ Hodonín, které byly zasaženy tornádem.  

V průběhu roku město investovalo fi nanční prostředky

kanalizace Drahy    381 100
TI náměstí Míru   476 200
TI Olšíčka 650 400
chodník Skoronská a Jezerní              4 755 200
oprava mostů – lávka Okružní   96 800
rekonstrukce soc. zařízení radnice   533 300
odvlhčení budovy MZŠ 144 600
územní plán    46 000
výkup pozemků 28 700
demolice bufetu   386 900
vybudování odborných učeben při MZŠ Vracov             18 241 600
opravy kabelové televize + rozhlas   300 000
oprava bytů MŠ    265 300
projektové dokumentace   180 900
kamerový systém         62 200
workoutové hřiště 144 600

Petra Šťastná
účetní města Vracova

Veřejná zasedání ZASTUPITELSTVA MĚSTA VRACOVA
Anonymizováno dle zák. č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů.

Výpis ze zasedání Zastupitelstva města Vracova, které do uzávěrky příspěvků zasedalo 1x
dne 22. 6. 2022 a mimo jiné projednalo/schválilo:

Zastupitelstvo města Vracova
• vzalo na vědomí zprávu o výsledku přezkoumání hospodaře-

ní účetní jednotky Město Vracov za účetní období roku 2021 
vypracovanou ověřovatelem AUDIT Brno, spol. s  r.o., IČ 
26243709, se sídlem Příkop 838/6, 602 00 Brno – Zábrdovice, 
auditorskou společností

• vzalo na vědomí Zprávu o hodnocení nabídek k záměru pro-
deje pozemku parc. č. 3731/152 – orná půda o výměře 9208 
m2 v obci a katastrálním území Vracov, který byl zveřejněn 
v souladu s usnesením č. 13 z 87. schůze Rady města Vraco-
va ze dne 5. 5. 2022; ke zveřejněnému záměru byly doručeny 
4 nabídky, které splnily podmínky uvedené ve zveřejněném 
záměru. Nejvýhodnější nabídku předložila Billa Reality spol. 
s r. o., IČ: 41603575, se sídlem Modletice 67, 251 01 Říčany 
u Prahy s nabídkovou cenou 2.424 Kč/m2, celkem 22.230.192 
Kč. Zastupitelstvo města Vracova dále uložilo starostovi měs-
ta Vracova zahájit jednání o  uzavření smlouvy o  budoucí 
kupní smlouvě s tím, že uzavření smlouvy o budoucí kupní 
smlouvě o prodeji pozemku bude Zastupitelstvem města Vra-

cova schváleno po vzájemném odsouhlasení znění smlouvy 
o budoucí kupní smlouvě oběma smluvními stranami,

• schválilo postupovat v případě zájemců o konkrétní parcely, 
kteří nebudou ve svých žádostech uspokojeni, takovým způ-
sobem, aby si tito zájemci vylosovali čísla, a ve vylosovaném 
pořadí si dále vybrali některou z volných parcel. Zastupitel-
stvo pak následně rozhodne hlasováním o prodeji dané par-
cely konkrétnímu zájemci,

• doporučilo Městskému úřadu Vracov, jako správci místních 
poplatků, prominutí místního poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství za poplatkové období roku 2022, 
včetně příslušenství, z důvodu mimořádné události, které se 
vztahuje na fyzické osoby, které přichází do České republiky 
z Ukrajiny, v souvislosti s válečným konfl iktem na Ukrajině, 
a to dle ustanovení § 16b zákona č. 565/1990 Sb., o místních 
poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, a ustanovení § 259 
zákona č. 280/2009 Sb., daňový řád, ve znění pozdějších před-
pisů.

Ing. Ludmila Polešovská, tajemnice
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Společenská kronika
Zlaté svatby
Září
František a Marie Vybíralovi

Víceleté svatby:
68. výročí
Miloslav a Marie Ondrůškovi

Úmrtí
Jiří Holek
Marie Mezihoráková
Naďa Dolejská
Emilie Vítková
Zdeňka Tesařová
 Ludmila Taťáková
František Zemčík
Pavel Špičák
Vladimír Svitálek 

Výročí narození

Červenec
90 let 
Jarmila Mezihoráková

102 let
Anna Presová

Srpen
80 let
Anna Fridrichová
Zdeněk Mezihorák

91 let
Zdeněk Šesták
Anna Škarecká

Září
80 let
Miroslav Repík
Anna Mrvová

90 let
Václav Růna

92 let
Věra Marková

Architekt Navrkal: „Náměstí ve Vracově existuje 
jen formálně, prostorově ale vymezeno není.“ 

V plném proudu je budování „nového náměstí“. Akce, která je 
rozdělená do několika etap, má přinést našemu městu to, co mu 
prozatím citelně chybí, tedy odpovídající veřejný prostor, který má 
například sousední Bzenec či Kyjov. Aktuálně je těsně před do-
končením první etapa, která zahrnuje vybudování příjezdových 
komunikací, parkovacích a shromažďovacích ploch, ale například 
i výsadbu zeleně nebo instalaci mobiliáře. Více ke koncepci nově 
budovaného náměstí ale i k plánovanému obecnímu domu se do-
čtete v příspěvku městského architekta Martina Navrkala. Text vy-
chází zejména z  platné Územní studie vypracované pro náměstí 
Míru a z jejího veřejného projednání. 

Nové centrum města
Město Vracov má poměrně jasně čitelný stavební vývoj. Cen-

trum města je tvořeno tzv. „ulicovkou“ – tedy veřejným prostran-
stvím formovaným podél výrazné hlavní cesty. Tento lineární 
charakter města je zachován doposud. Ulice Vlkošská se nepozo-
rovaně mění ve formální náměstí Míru a to se dále zase přelévá do 
ulice Bzenecké.  Náměstí tedy existuje jen formálně, podle názvu, 
prostorově ale vymezeno není. Za centrum města lze považovat 
nevymezený prostor před architektonicky zdařilou budovou rad-
nice, případně prostor u kostela sv. Vavřince.

V  tomto smyslu se nabízí paralela mezi prostorem náměstí 
Míru ve Vracově a náměstí Svobody v Bzenci.

Úvahy o vybudování centrálního prostoru náměstí ve Vraco-
vě byly proto logické a byly vedeny jak ze strany vedení města, 
veřejnosti, tak i architektů. Byly zvažovány různé možnosti vyu-
žití, například v součinnosti s vybudováním obchodního domu, 
nakonec zvítězila myšlenka vybudovat „Obecní dům“, který na-
pomůže prostorově defi novat novou plochu do formy náměstí. 
Jsem přesvědčen, že cesta vybudování náměstí s  dominantním 
Obecním domem (tedy veřejnou, městotvornou funkcí) je správ-
ná.

Koncepce náměstí je založena na vytvoření prostorově (stav-
bami) vymezeném veřejném prostranství. Dominantní stavbou 
je Obecní dům, který je hmotovou i funkční protiváhou budovy 
radnice. Náměstí je tak silně formované vztahem budovy radnice 
a Obecním domem a dialogem mezi nimi. Oba dva domy jsou 
orientovány do náměstí, oba dva domy mají výrazné vstupy do 
náměstí. Na balkon radnice odpovídá velká prosklená plocha, 
na dominantu radniční věžičky odpovídá štít hlavního vstupu 
Obecního domu atd.  Oba dva domy tak spolu komunikují, ale 
zůstává respektována dominantní úloha radnice.  Síla této pro-
storové a funkční vazby pomáhá omezit výrazné (škodlivé) do-
pravní zatížení silnice I. třídy, která prochází městem.
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Prostor náměstí je pak dále vymezen navrženou zástavbou 
živnostenských domů, rohem v  místě stávající budovy školy 
atd.

Samotná plocha náměstí se vypořádává s výraznou dopravní 
funkcí silnice I. třídy, dopravním řešením přechodů, cyklostezek 
i nezbytnou potřebou parkování. Náměstí je navrženo tak, aby 
nabídlo a  moderovalo veškerá žádoucí komunikační propojení 
pěších i  cyklistů do okolních ulic a  zároveň korigovalo provoz 
vozidel. Dlažba náměstí je tvořena kompozicí různých povrchů 
ploch pro pobytovou funkci, parkování osobních automobilů, 
odložení bicyklů i dopravu v nezbytné míře. Je připravena skry-
tá zemní konstrukce pro usazení májky, vánočního stromu atd. 
Předpokládá se, že v  době nejvýznamnějších městských akcí 
(hody, rozsvěcení vánočního stromu…) bude z  náměstí vylou-
čena doprava a bude zcela využito výhradně pro pěší pohyb ob-
čanů.  

Obecní dům
Je navržen jako výrazná, městotvorná stavba, která by měla 

(spolu s radnicí) prostorově defi novat nové náměstí. Jde o výraz-
nou a objemnou stavbu, která by měla být v osvěžujícím dialogu 
a nekonkurenční protiváze budově radnice.  

Budova radnice je výrazná, jde o centrum správy a řízení měs-
ta. Budova radnice má výrazný vstup, má balkon využívaný při 
velkých městských událostech, má věžičku.

Obecní dům má být centrem společenského a kulturního ži-
vota. Má v něm být společenský sál, knihovna, základní umělecká 
škola, kavárna. Má výrazný vstup, velké okno v patře jako protivá-
hu balkonu radnice, výrazný vstup a prosklený parter otevřený do 
náměstí.

V Obecním domě bude umístěno několik funkcí. Každý z pro-
vozů (umělecká škola, společenský sál, knihovna, kavárna) má 
specifi cké a značné nároky na prostor a vybavení. Umístěním do 
jednoho objektu bylo možné optimalizovat jednotlivé prostorové 
a funkční nároky a dosáhnout tak ekonomičtějšího řešení. 

Velký objem stavby je členěn do menších částí. Fasáda orien-
tovaná do náměstí je maximálně otevřená a měřítkem se přizpů-
sobuje městským domům. Do náměstí jsou orientovány rušné 
a atraktivní provozy (škola, kavárna, knihovna) směrem k rodin-
ným domům jsou umístěny klidnější a nerušivé provozy, jako na-
příklad kanceláře. 

Martin Navrkal, architekt

Lávka přes Vracovský potok bude opravená v září
Proč to už dávno není hotové? Jak 

dlouho to ještě potrvá? To jsou asi jen ně-
které z otázek, které se nejspíš honí hlavou 
všem, kteří právě projíždějí okolo aktuálně 
rekonstruované lávky přes Vracovský po-
tok u mateřské školy a vlakového nádraží. 
Pravdou je, že původně avizovaný termín 
pro dokončení opravy této lávky pro pěší, 
která je velmi frekventovanou a po dlou-
hých letech užívání byla její obnova už 
více než aktuální, byl původně stanoven 
na letošní 31. srpen. Jak už to u staveb vy-
budovaných v  letech dávno dávno minu-
lých bývá, při rekonstrukci lávky vypluly 

na povrch skutečnosti, které ani při nej-
lepší vůli nemohl nikdo předpokládat na-
tož ovlivnit. Po odbourání podkladu pro 
ložiska lávky se například ukázalo, že stá-
vající podpory lávky jsou v nevyhovujícím 
a nepoužitelném stavu. Za lícovým kame-
nem – opevněním nebyl beton, ale jen 
hlína s kamenivem, což nebylo z bezpeč-
nostního hlediska možné použít jako opě-
ru pro lávku novou. I z tohoto důvodu při-
stoupila Rada města Vracova na schválení 
dodatku ke smlouvě o dílo se společností 
SIMOST, s. r. o., která uspěla ve výběro-
vém řízení na opravu lávky, a  souhlasila 

s novým termínem dokončení prací, a  to 
do 23. září 2022. S ohledem na vícepráce 
se také změnila cena díla z původní část-
ky cca 1.885 tisíc Kč na částku 1.974 tisíc 
Kč. Jak už zaznělo výše, skutečnosti, které 
promluvily do fi nálního termínu dokon-
čení a potažmo i ceny, se bohužel nedaly 
předpokládat. Děkujeme za shovívavost 
a buďte, prosím, při projíždění tímto mís-
tem po dobu zbývajících oprav opatrní. 
Odměnou nám všem pak bude opravdu 
bezpečná lávka přes potok, který všichni 
známe jako Železňák. 

Petr Fridrich, místostarosta 
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Našemu svatému Hubertovi se konečně blýská na lepší časy! 

Nový skatepark se těší velké oblibě mladých sportovců

Možná už tušíte, že řeč je o  dřevěné 
soše, patronovi myslivců, která před něja-
kou dobou zmizela z místa, kde ji při pro-
cházkách voňavým lesem mohli obdivovat 
nejen místní, ale i přespolní. Na soše, která 
byla dlouhá léta součástí odpočívadla po-
blíž místa dobře známého jako Kaňová, 
se totiž notně podepsaly cizopasné hou-
by a  také zapracoval zub času. Socha, pa-
mátka na působení pana faráře P. Antona 
Kasana v  naší farnosti, musela být z  lesa 
odvezena s  tím, že se ji snad brzy poda-
ří odborně opravit a  vrátit zpět. Bohužel, 
původní plány vzaly z různých důvodů za 
své a  věci rozhodně nepřidala ani nedáv-
ná pandemie koronaviru. Jak už zaznělo 
v úvodu příspěvku, teď to vypadá, že by se 
mohla socha sv. Huberta brzy vrátit na své 

Funbox, rail, rozjezdový radius, bang. Slova, která drtivé 
většině z nás asi nic moc neřeknou. Mladí sportovci, kteří teď 
tráví prakticky všechen svůj volný čas v  nově vybudovaném 
skateparku u stadionu, ale rozhodně dobře ví, o čem je tady řeč. 
Jde o nové certifi kované překážky a skateparkové prvky, které 
začátkem srpna nahradily původní, mnohaleté a nevyhovující. 
Na své si zde přijdou nejenom vyznavači jízdy na freestyle ko-
loběžkách, v poslední době tolik oblíbených. Sportoviště je ur-
čeno například i pro jezdce na skateboardech, in-line bruslích 
či bmx jízdních kolech. Zkrátka pro všechny, kteří si chtějí užít 
trochu rozumného adrenalinu na různých překážkách a  mír-
ných skocích. 

Důležité přitom je, že nové prvky nejenže splňují přísné bez-
pečností požadavky, ale díky tomu, že jsou pojezdové plochy 
těchto překážek vyrobeny ze speciálního patentovaného materi-
álu označovaného jako SKATESMART, se výrazně snížila i hluč-
nost při sportování na těchto překážkách. 

Firma 4D, která uspěla ve výběrovém řízení na dodávku no-
vých prvků, jako fi rma s nejnižší cenovou nabídkou, se na trhu 
pohybuje řadu let a jejími zaměstnanci jsou navíc lidé, kteří pat-
řili k průkopníkům tohoto druhu sportování u nás. O oblíbenos-

místo. A to díky panu Radkovi Lípovému 
z  Vacenovic, se kterým se mi před časem 
podařilo navázat kontakt s tím, že s opra-
vou sochy pomůže a pokusí se získat dotaci 
v každoročně vyhlašovaném projektu Malé 
věci kolem nás.  Povedlo se! Akce nazvaná 
„Dřevěná socha sv. Huberta ve vracovském 
lese“ získala právě díky iniciativě pana Rad-
ka Lípového divokou kartu od Kyjovského 
Slovácka v  pohybu, což v  praxi znamená 
desetitisícový příspěvek na její odbornou 
opravu. Mám velkou radost z toho, že so-
cha sv. Huberta, která je nyní uložená na 
strážnickém polesí, bude zase brzy dělat 
návštěvníkům vracovského lesa radost, ale 
také z  toho, že mezi námi jsou stále lidé, 
kteří mají chuť  nezištně pomoci. 

Petr Fridrich, místostarosta 

ti nově vybudovaného skateparku u stadionu pak nejlépe svědčí 
skutečnost, že prakticky dennodenně je plný nejen místních mla-
dých sportovců, ale za tímto druhem volnočasové aktivity sem 
začali dojíždět i z okolních měst a obcí. Závěrem je důležité zmí-
nit, přestože jsou všechny překážky konstruovány bezpečně, je 
nutné dodržovat provozní řád a používat předepsané ochranné 
pomůcky, jako je helma, chrániče kolen a loktů.

Petr Fridrich, místostarosta města
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Městský rozhlas k Vracovu patří, 
rozpočet na jeho modernizaci pamatuje každoročně

Investice, která není příliš vidět, ale 
zato je slyšet. Možná už tušíte, řeč je o po-
stupné rekonstrukci městského rozhlasu. 
Přestože je Vracov už po několik deseti-
letí ofi ciálně městem, stále si v  určitých 
oblastech zachovává vesnický ráz, a  to je 
právě i případ hlášení informací prostřed-
nictvím pouličních amplionů. Zkrátka 
a  dobře, klasický rozhlas k  našemu měs-
tu i  v  dnešní digitální době pořád patří. 
Poslední větší rekonstrukce městského 
rozhlasu se přitom odehrála někdy v  90. 
letech minulého století, a  to byl také dů-
vod, proč se poměrně nedávno přistoupilo 
k postupné omlazovací kúře. 

S  modernizací městského rozhlasu se 
začalo v roce 2018, kdy se v rámci projektu 
obměny sloupů veřejného osvětlení v prů-
jezdní části Vracova, tedy v ulicích Vlkoš-
ská, nám. Míru a Bzenecká, vyměnilo stá-
vající dvoudrátové vedení za nové závěsné 
vedení a  rovněž došlo k  výměně starých 
reproduktorů za nové. V dalších letech pak 
městský rozpočet vždy počítal s  částkou 
300 tisíc korun na další opravy. Postupně 
a  systematicky jsou tak rekonstruovány 
páteřní trasy v ulicích Nádražní a Komen-
ského, kde rozhlasové vedení překonává 
železniční trať do jižní části našeho měs-
ta. Do letošního roku se pak také podařilo 

městský rozhlas zrekonstruovat v ulicích J. 
Husa, Polní, Zahradská, Stará, Nádražní, 
Mlýnská, Jiráskova, Sokolská, Komenské-
ho, Na Rybníčku, dále pak část ul. Drahy, 
v ulici Okružní, Vodní, V Koutě, Dubové, 
Strážnické, Sportovní, Vacenovské, Tyršo-
vě, A. Petržely, Osmecké, také  P. Bezruče. 

V roce 2019 byl pak rozhlas nově zave-
den také do ulic Lomená a Borová. Stalo 
se tak v  rámci pokládky optických kabe-
lů, kdy město právě rozhlasové vedení do 
výkopu připoložilo. S  postupnou pláno-
vanou obměnou městského rozhlasu jde 
ruku v ruce také oprava poruch hlášených 
samotnými občany.  

Jak už zaznělo v úvodu, Vracov je sice 
městem, které si v určitých oblastech stá-
le zachovává vesnický ráz, ale na druhou 
stranu je pro dnešní dobu rovněž nutné, 
aby byl i  městem, kterému nechybí mo-
derní technologie a vymoženosti. Od roku 
2021 byla proto zavedena služba takzvané-
ho mobilního rozhlasu, kdy zaregistrovaní 
uživatelé dostávají hlášení rozhlasu, výpi-
sy z jednání rady a zastupitelstva či různé 
pozvánky a další informace pohodlně do 
mailu či mobilní aplikace MUNIPOLIS – 
Mobilní rozhlas. Ta je k dispozici jak pro 
operační systém Android, tak i  pro iOS. 
Tato služba je nejenže pohodlná, uživatel 

za ni nic neplatí, ale její velkou výhodou 
a  předností je, že si dané zprávy můžete 
přečíst prakticky kdykoliv a kdekoliv a tře-
ba i  opakovaně. Bližší informace k  této 
službě najdete na webových stránkách 
města. A  pokud byste si s  případnou re-
gistrací pro odběr zpráv přeci jen nevěděli 
rady, neváhejte se ozvat na mail kabelov-
ka@mestovracov.cz.

Petr Fridrich, místostarosta
Zdeněk Lukeš, pracovník kabelové televize

O zavlažování zeleně se starají speciální vodní vaky
Vcelku nenápadní, ale skvělí pomocníci při péči o městskou 

zeleň. I tak by se dalo v kostce mluvit o samozavlažovacích va-
cích, které se dokáží postarat o pravidelný a dostatečný přísun 
vody k nově vysázeným stromům. Pozorným občanům jistě ne-
uniklo, že tyto samozavlažovací vaky nově využíváme také u nás 
ve Vracově. 

Před nedávnem bylo v  rámci obnovy zeleně například vy-
sázeno několik okrasných stromů sakur na náměstí Míru podél 
hlavní silnice I/54, a nejen tyto stromy jsou teď pravidelně z těch-
to vaků zavlažovány. Vaků o objemu 75 litrů máme totiž aktuálně 
k dispozici hned padesát. Při běžném zalévání se voda nedostává 
dostatečně do hloubky, kdežto zavlažovací vak vodu postupně 
vypouští pouze v okolí kmene stromu. Díky tomu proniká právě 
až ke kořenům a zalévání je tak mnohem efektivnější. Navíc, díky 
způsobu, kterým se z vaku voda do půdy vypouští, dochází k po-
stupnému zavlažování v rozmezí tří až osmi hodin. 

Velkou výhodou těchto vaků je také jejich pevnost a snadná 
manipulace – plnění. Vaky jsou totiž vyrobeny z pevného PVC 
a po snadném připevnění ke kmenu stromu se zapínají pomocí 
zipu. Tyto vaky se v horkých letních dnech naplňují zhruba dva-
krát až třikrát týdně, v chladnějším počasí v nich ale voda vydrží 
samozřejmě o něco déle. Pokud jde o výsadbu zeleně, městský 
rozpočet na ni v uplynulých letech pamatoval každoročně v řá-
dech několika stovek tisíc korun. 

Petr Fridrich, místostarosta 
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MĚSTSKÝ KULTURNÍ KLUB VRACOVMĚSTSKÝ KULTURNÍ KLUB VRACOV
Milí Vracovjáci, 
ani jsme se nenadáli a léto se přiblížilo do cílové rovinky. Ani 

během letních prázdnin, tradiční doby dovolených, jsme však ne-
zaháleli a s mnohými z Vás jsme si užili mnoho krásných akcí. Ať 
už to bylo kočovné divadlo, tradiční Dožínky s otevřenými sklepy, 
nebo například pravidelné promítání letního kina. To se letos kvůli 
budování nového náměstí muselo přesunout do přírodního areálu 
Březíčko, ukázalo se však, že to byla příjemná změna. Nejenže se 
tomuto místu podařilo vrátit život, ale promítání nových českých 
snímků a  pohádek v  kulisách voňavého lesa, navíc v  kombinaci 
s oblohou plnou hvězd, mělo své nezaměnitelné kouzlo. 

Teď se spolu  podívejme do brzké budoucnosti. Myslím, že vět-
šina z nás už netrpělivě vyhlíží třetí říjnový víkend, kdy nás čekají 
tradiční krojované hody s věncem a káčerem. Než si k nim  na-
píšeme něco víc, ráda bych Vás v  této souvislosti upozornila na 
sobotu 17. září. To je totiž datum, kdy bude na programu oblíbená 
burza krojových součástí. Na této akci tak můžete prodat to, co 
Vám doma z vracovského kroje přebývá, nebo naopak zakoupit to, 
co Vám ještě chybí. 

17. zářijový den bude patřit také další akci. Akci, která u nás 
bude mít letos úplnou premiéru, a sice sousedským trhům.  Šikov-
ní pěstitelé ovoce a zeleniny či výrobci domácích džemů, poma-
zánek, sirupů nebo jiných potravin a pochutin se mohou zapojit 
a své produkty nabídnout ostatním. 

Nyní  se zaměřme na již vzpomínaný kulturní vrchol sezony, 
naše krásné hody. Jak už bylo zmíněno, ty tradičně připadají na 
třetí říjnový víkend, letos tedy na 15. a 16. října. Svobodnými stár-
ky tentokrát budou Veronika Presová a Martin Barabáš, ženatými 
pak manželé Martina a Jakub Slámovi. O sobotní večerní zábavo-
vé veselí se postarají CM Kapric s DH Vracovjáci a v neděli  DH 

Miločanka. Věřme, že nás tentokrát nečekají žádná zpřísnění epi-
demiologických podmínek a tento krásný kulturní svátek se bude 
odehrávat, jak jsme byli vždycky zvyklí.

Po celý podzim pak budeme také promítat v  kinosále MKK 
nové české a zahraniční fi lmy,  jak se to ostatně stalo už dobrým 
zvykem. O programu městského kina Vás budeme včas informo-
vat na webu www.kultura.mestovracov.cz, na facebookové stránce 
Vracov žije a informace rovněž najdete ve vysílání kabelové televi-
ze a v městském rozhlase.

Akcí je před námi opravdu spousta, proto věřím, že si každý 
z Vás vybere tu svou. 

Závěrem mi dovolte, abych Vám popřála pěkné dny a krásný, 
barvami rozzářený podzim.

Jana Fridrichová, MKK Vracov

MĚSTSKÁ KNIHOVNA VRACOVMĚSTSKÁ KNIHOVNA VRACOV
Začátek prázdnin byl v naší knihovně 

ve znamení plánované revize knihovního 
fondu. Ta se v profesionálních knihovnách 
pravidelně provádí každých pět let a  bě-
hem této revize se vyřadilo úctyhodných 
1 673 svazků. Nemalou část z  nich nyní 
nabízíme na již tradiční a  mezi čtenáři 
oblíbené Burze knih. Jedná se o výprodej 
vyřazených, zastaralých a opotřebovaných 

knížek, které prodáváme za symbolickou 
cenu 5 Kč/ks. Tímto bych chtěla pozvat 
všechny stávající i nové čtenáře k návštěvě 
naší knihovny. Využijte této akce a přijďte 
se k nám podívat a vybrat si nějakou pěk-
nou knihu.

Od začátku srpna naše knihovna opět 
nabízí balení učebnic a knih pro žáky zá-
kladních a  středních škol. Stačí pouze 

vložit požadované učebnice nebo knihy 
do tašky se jmenovkou a  vyzvednout si 
je můžete následující pracovní den. Tato 
akce potrvá do pátku 30. září 2022. Cena 
jakéhokoliv formátu je 10 Kč/ks.

Více informací najdete na webových 
stránkách www.knihovnavracov.webk.cz

Za MěK Vracov 
Kateřina Gasnárková

INFOCENTRUMINFOCENTRUM
Příprava na význačné akce 
Letní sezóna je v plném proudu a my jsme nesmírně potěšeni, 

že můžeme být součástí kulturního vyžití města, které díky nezdol-
nému nadšení pracovníků Městského kulturního klubu a dalších 
organizací města je velmi bohaté.

Informační centrum se může pyšnit novou knihou k  prodeji, 
a to „Skoronice – čtení o zašlých časech II.“, kterou k vydání připra-
vila paní Marie Holcmanová. Kniha je navazujícím druhým dílem 
publikace s názvem „Čtení o zašlých časech“ vydané v roce 2020. 

Stejně tak běží přípravy na „Den otevřených turistických infor-
mačních center“, který se bude konat v rámci „Týdne turistických in-
formačních center“, a to od 24. 10.  do 30. 10. 2022. Při návštěvě infor-

mačního centra na každého návštěvníka bude čekat milé překvapení. 
Nedílnou aktivitou pro toto období se stává příprava na nad-

cházející význačné akce města Vracova, jako jsou Vracovské hody 
s věncem a káčerem a další. V této chvíli pilně a neúnavně shro-
mažďujeme a připravujeme veškeré nutné podklady a nezbytnos-
ti, aby vše bylo v naprostém pořádku a abyste nejen Vy, obyvatelé 
města Vracova a návštěvníci těchto akcí, ale i my, pracovníci stojící 
v pozadí, byli maximálně spokojeni a nadšeni.

Věříme, že se píle věnovaná tímto směrem, opravdu vyplatí 
a  stejně jako minulé roky, i  tento rok bude kulturní duch města 
Vracova naplněn a my si budeme moci říci, že veškeré naše aktivity 
jsou plodné a obohacující.

Hana Koutná, Informační centrum Vracov
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Z DOMU DĚTÍ A MLÁDEŽEZ DOMU DĚTÍ A MLÁDEŽE
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Hospodáři - starší pár v kroji jsou Alois a Ludmila Polanští.  

NAPSALI JSTE NÁMNAPSALI JSTE NÁM

Historické fotografie z vracovských dožínek

Hospodáři byli Martin Goliáš s manželkou Annou - Městečko číslo 
popisné 51.

Dožínky 1946 Dožínky 1952

Dožínky 1960

Stárky zastupují Antonín Somr a Jarmila Bimková /stárci nakonec 
na hody nebyli/
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Marýnka ve Strážnici

Festival Mlýnské kolo 2022

Soubor Marýnka prožívá hektické léto. Začalo ve Strážnici vy-
stoupením v programu autorů Miloše Hrdého a Františka Hrně 
ve vinařském areálu ve skanzenu. Tento pořad se vždy v průbě-
hu festivalu provádí dvakrát, a to v pátek odpoledne a v neděli, 
v tomto ročníku poprvé v dopoledním termínu. Jeho výhodou je 
možnost zapojení diváků, protože soubory jsou mimo společné-
ho zahájení a závěru (trvání pořadu časově ohraničuje slavnostní 
zvedání nebo spuštění vinařské vlajky) rozmístěny po obvodu 
areálu tak, aby se publiku mohly věnovat po celou dobu. Diváci 
si tak mohou sami vybrat soubor i čas, který u něho pobudou, 
než se posunou k jinému. Mohli si tedy s námi zazpívat i zatančit, 
což mnozí využili a někteří si i vybrali píseň nebo tanec. Soubor 
Marýnka byl přítomen muzikou, taneční skupinou a mužským 
sborem. Všechny tři složky diváci patřičně prověřili a projevili 
i zájem vidět nás doma ve Vracově při zvykoslovných pořadech, 
na které se u  nás informovali. Řízení celého pořadu, jako už 
mnoho let, provedli třígenerační vracovští četníci Pavel, Tomáš 
a Matěj Petrželovi. Celý soubor tedy důstojně reprezentoval naše 
město v rámci nejvýznamnějšího mezinárodního festivalu u nás.

Pavel Petržela

Už po šestnácté proběhl 31. července 
na Artmlýně v Bohuslavicích u Kyjova fes-
tival Mlýnské kolo a po šestnácté byl au-
torem pořadu Pavel Petržela. Tentokrát se 
v celém pořadu věnoval jubilantům. Letos 
by se dožili sta let Jura Petrů starší, Jaro-
mír Nečas, Slávek Volavý, Jaroslav Staněk, 
Václav Šťastný z  Milotic, navíc manželé 
Pavlíkovi oslaví oba dva pětaosmdesátku 
a  vzpomněli jsme i  sto dvacet let od na-
rození Martina Holého, pěvce z  Hrubé 
Vrbky a otce legendárních bratrů Dušana 
a Luboše Holých. Proto i složení vystupu-
jících odpovídalo záměru vrátit k  lidem 
některé z hudebních a pěveckých počinů 
jmenovaných jubilantů. Z muzik se před-
vedly cimbálovky Širúch a Marýnka, v hu-
decké formaci zahrála muzika Pondělníci 
z  Uherského Hradiště a  horňácké hudce 
reprezentovala muzika Petra Kubíka se 
sborem Kotár. Taneční výstupy na sebe 
vzala vracovská Marýnka a  celý pořad 
uváděl slovem autor Pavel Petržela. Pořad 
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Zaniklé řemeslo BEDNÁŘSKÉ  
Pravidelní čtenáři Zpravodaje si jistě 

vzpomenou, že jsme již psali o  zaniklém 
řemesle kolářském, které provozoval pan 
Loprais Hynek z  ulice Nové č. 965, dále 
o řemesle provaznickém, které provozoval 
rod Kudlíků, z ulice Vlkošské č. 377 a také 
rodina Řiháčková, ze Strážnické /Ščijavy/ 
č. 1029. 

Tentokrát si povíme o  řemesle bed-
nářském, které ve Vracově provozoval 
pan Vázler Jaroslav, narozený v roce 1905. 
Vyučil se bednářem a  nejdříve pracoval 
v  Táboře. Do Vracova přišel z  Havlíčko-
va Brodu, a  to na pozvání svého staršího 
bratra Jindřicha Vázlera, narozeného v  r. 
1898. Vázlerovi pocházeli z osmi dětí, ma-
minka jim brzy umřela. Jindřich se vyu-
čil obchodním příručím u  bzeneckého 
obchodníka Emila Reicha, poté nastoupil 
ve Vracově u Jakšů - tenkrát zelinářů - na 
Městečku č. 43. Brzy se však osamostat-
nil a  zavedl si svůj obchod se smíšeným 
zbožím /i potraviny/, rovněž na Městečku 
v domě č. 412.  Jindřichovi se ve Vracově - 
ve vinném kraji natolik líbilo, že přemluvil 
svého bratra Jaroslava, aby i on své řemes-
lo bednářské provozoval zde na Moravě. 
A tak v roce 1927 Jaroslav Vázler přišel do 
Vracova a zůstal tu až do své smrti.  

Pan Vázler Jaroslav dostal od obce pro-
nájem na tehdejší Pastoušce č. 265. Měl tu 
k dispozici velkou kvelbenou dílnu, stro-
jovnu, měl tam i kuchyň, světnici a malý 
dvorek s chlívkem. Navazovalo to na velký 
dvůr a chlévy, kde se chovali obecní býci. 
Hospodáři z celého Vracova tam vodili své 
krávy. Staral se o ně hospodář pan Franti-
šek Jakša, později pan Uherek. 

byl diváky i účinkujícími přijat velmi po-
zitivně a mnozí z nich by se rádi zúčast-
nili i v příštích letech. Skvělou atmosféru 
v  nádvoří mlýna podpořilo velmi hezké 
počasí a pocit téměř rodinné oslavy, nebo 

milé a dlouho očekávané návštěvy. Niko-
mu se nechtělo domů, tak složená muzika 
ještě po skončení pořadu hrála divákům, 
domácím, zpěvákům i sobě navzájem. Byl 
to úžasný národopisný svátek, spojený se 

vzpomínkami na výrazné osobnosti lidové 
kultury a zajímavá dobrovolná konfronta-
ce mladých muzik se zkušenými pokračo-
vateli oslavenců. Prostě svátek s velkým S.

Pavel Petržela

 Jaroslav Vázler pracoval nejdřív sám, 
později měl už dva dělníky, jeden byl Ho-
vůrka z  Přerova a  druhý Hořák z  Brou-
mova. Jeden z  těchto dělníků byl za vál-
ky zastřelen Němci na nádraží v Přerově. 

V dílně mělo všechno nářadí své místo ve 
zvláštních dřevěných rámech. Poříze, vr-
táky, hoblíky, kladiva - vše podle velikosti. 
Každý den po skončení práce se podlaha 
posypala mokrými pilinami a  zametla. 
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Bečky se vypalovaly před dílnou na ulici.
Jaroslav Vázler se v  roce 1932 oženil. 

Z  Medlovic si převedl manželku Emilii 
Kachlíkovou. V  roce 1935 se jim narodil 
syn Jaroslav.  V roce 1943 se jim pak naro-
dila dcera Jindřiška. 

Asi v  roce 1939 si Jaroslav objednal 
větší množství dřevěných dušků na sudy. 
Byla to výhodná nabídka. Protože pro ně 
neměl skladovací prostory, poprosil pana 
řídícího Petra Kolka, zda by je nemohl 
uskladnit na vedlejší zahradě. V  té době 
bydleli Kolkovi v  podnájmu na Spáčilo-
vém č. 387 - v sousedství Pastoušky.  Na-
konec toho byla velká hromada. Na dlou-
hou dobu je využívaly okolní děti ke hraní 
i ke stavění skrýší. Na revanš Jaroslav panu 
řídícímu ochotně pořezal palivové dřevo 
na špalky. Dušky jsou hranoly určité délky 
a síly, které se po vyschnutí opracovávaly 
a vyráběly se z nich sudy, stažené železný-
mi obručemi.  

Práce bylo ve Vracově dost a  dost, 
a  protože Jaroslav Vázler dělal poctivé 
řemeslo, měl zákazníků plno. Za panem 
mistrem chodili všichni, kdo potřebovali 
něco opravit nebo vyrobit. Dělal bečky na 
víno všech velikostí, taky škopky, putýn-
ky, kadě, lejty na močůvku, ale i troky na 
zabíjačky, trakače, žebře, schody na hůru, 
míchadla do kotlů na vaření trnek nebo 
taky králíkárny, topora a topůrka k nářadí. 
Zkrátka uměl udělat všechno z  krásného 
a  voňavého materiálu - ze dřeva. Hlavní 
však bylo bednářství. Nejvíc práce bylo 
na podzim. To byla sezona sbírání hroznů 
a  dělání vína. Pro vinaře nové bečky, ale 
také jejich opravy. Možná, že i dnes se na-
jde bečka s vínem, kde je na útoru /okraji/ 
vyseknuté J. VÁZLER. 

Ceny za tuto tolik potřebnou práci 
nebyly vysoké. Tržby si zapisoval do sešit-
ku. Zapsal si, i když někdo neměl peníze 
a  zůstal dlužen. Ale vždy mu pak peníze 
donesli. Tenkrát byli lidi opravdu pocti-
ví. Stejně, jako poctiví byli řemeslníci. Ze 
Bzence od Emila Reicha si brával pásové 
železo v kotoučích na obruče. Uši na kádě 
mu z kulatiny dělal pan Josef Kašpar, ko-
vář ve Městečku č. 780. Jeho manželka 
nám pak později mandlovala prádlo. Plný 
koš prádla za 10 Kč. Emil Reich, jako Žid, 
patřil mezi ty, kteří zahynuli v  koncent-
račním táboře. Po něm převzal jeho ob-
chod ve Bzenci vracovský Vavřinec Paška 
ze Staré ulice. Ten také vyřizoval dodávky 
pásoviny na obruče i Jaroslavu Vázlerovi. 

Po 2. světové válce si koupil v Bzenecké 
ulici dům č. 890 od Presů. Tam si zbudo-
val dílnu, strojovnu, skladiště a také sklep. 
U  domu byl také tolik potřebný velký 
dvůr. Když nastalo znárodňování, pone-
chali mu tuto výjimečnou a málo výnos-
nou živnost. Když dovršil 60 let, přestože 

si celý život platil pojištění, musel ještě od-
pracovat 5 let a  teprve v 65 letech dostal 
důchod. Proto těch pět let jezdil pracovat 
jako mistr bednářský do Fruty Bzenec, 
kde výdělek byl přece jen lepší. S ním tam 
pracovali ještě dva bednáři stejného věku. 
Poctivě se tam do velkých kádí a  sudů 
zpracovávala zelenina - kvašené zelí, kva-
šené okurky, paprika, ale také do sklenic 
ovoce i  zelenina. Bednářské práce tehdy 

měli opravdu hodně. Doma pak ještě pro 
lidi něco málo udělal, ale s jeho odchodem 
vlastně ve Vracově skončilo ruční řemeslo 
bednářské.  Pan Jaroslav Vázler byl oprav-
du mistrem svého řemesla. 

Podle vyprávění dcery Jaroslava Vázle-
ra - Jindřišky Vázlerové, nyní Svobodové 
zpracovala Zdeňka Goliášová 07/2022. 
Doplněno malou vzpomínkou Lubomíra 
Kolka. 



strana 17Září 2022 Vracovský zpravodaj

VOLBY 2022VOLBY 2022

Čtyři roky jsou pryč. Uteklo to rychle. 
Chtěl bych proto poděkovat nejen všem starostům a starostkám, ale také zastupitelům za to 
dobré, co dokázali.
Nebylo to zrovna snadné období.  Prošli jsme si COVIDem. Loni na jih Moravy přišlo tor-
nádo a solidarita a pomoc mezi lidmi a obcemi byla neuvěřitelná. A těsně před koncem přišla válka na 
Ukrajině, pomoc se zvládnutím uprchlické vlny a zdražování energií a vůbec všeho.
O to víc si vážím všech, kteří v posledních letech pracovali pro své sousedy, ať už mají nějakou funkci nebo 
byli poslední čtyři roky obyčejní zastupitelé.
Obecní volby jsou letos 23. a 24. září.
Nejsou o vzdálených tématech. Je to o tom, kdo se bude starat o chodníky, školy, školky, zeleň, stromy, seni-
ory a všechny věci, které máte společné. Žádné marketingové fígle vám nepomůžou, práci vidíte každý den. 
Proto jsou tak důležité.

Díky všem, kteří jste se i letos rozhodli kandidovat a vzít odpovědnost na sebe. A díky všem, kteří k volbám 
přijdete.

Jan Grolich
hejtman Jihomoravského kraje

Základní organizace KSČM 
v našem městě

Vážení spoluobčané!

Programové směřování komunistů (a to i na naší místní úrovni) vychází z úcty ke každé tvůrčí práci, která je zdrojem hodnot. 
Právo na jejich rovné užívání a spravedlivé rozdělování má každý, kdo se na jejich vytváření podílel a podílí, pro koho je či byla 
práce, služba nebo tvorba zdrojem obživy. Základním lidským právem je právo na přežití. Tedy právo na život a právo na mír. 
Právo na ochranu života a právo na obranu míru. Životy lidí musí být chráněny a bráněny. Nikdo jimi nesmí hazardovat v ci-
zím zájmu. Čerpáme podporu z důvěry dané nám v této zemi. Proto hájíme naše zájmy, naši zemi, naše lidi, naši budoucnost!
Dovolujeme si Vám tímto představit naše kandidáty pro nadcházející komunální volby, s nimiž hodláme usilovat o Vaši přízeň.

Naši kandidáti :
Ing. Vladimír Poštolka, 58 let, soudní znalec
MUDr. Božena Hofrová, 70 let, lékařka
Ing. Aleš Mopils, 56 let, učitel
Jan Lunga, 36 let, vinař
Milan Vávra, 48 let, živnostník
František Plášek, 77 let, důchodce
Roman Kovář, 53 let, živnostník

Pavel Keňo, 49 let, operátor výroby
Vladimír Vávra, 72 let, důchodce
Zdenka Mopilsová, 54 let, invalidní důchodkyně
František Šrámek, 73 let, důchodce
Štefánia Škarecká, 67 let, důchodkyně
Zdeňka Tesařová, 47 let, referentka
Antonín Vašina, 72 let, důchodce
Milan Loprais, 50 let, invalidní důchodce



strana 18 Září 2022Vracovský zpravodaj



strana 19Září 2022 Vracovský zpravodaj

Někteří z Vás jistě znají oblíbenou facebookovou stránku „Vraco-
vjáci pro Vracovjáky“, kterou spravuje jedna z našich kandidátek 
Karla Mikešová. Stejně tak, jako tato stránka, i my chceme lidi sbli-
žovat, pomáhat a budovat. Přijali jsme tak toto jméno za své. Lze 
z něj vyčíst úplně vše – kdo jsme a co chceme. Jsme tým aktivních 
mladých lidí, jejichž srdce bije pro Vracov a chceme toto krásné 
město zušlechťovat pro Vás, Vracovjany. Dlouhodobě a aktivně se 
podílíme na společenském a kulturním životě. Spojuje nás láska 
k folkloru, ke sportu či k přírodě a všechny nás spojuje chuť budo-
vat lepší Vracov. Vytvořit z obce MĚSTO Vracov, se spoustou vyžití 
pro všechny věkové kategorie. Chceme pro děti vytvořit bezpeč-
ná hřiště a  sportoviště, podnikatelům být oporou při budování 
prosperujících fi rem, projektů a vytváření pracovních míst.  Chce-
me Vracov pozvednout.  
Nekandidujeme však proto, abychom jen kritizovali, hádali se 
a poukazovali na něčí chyby. Svojí kandidaturou chceme přinést 
slušnost a  především řešení problémů. V  tomto příspěvku Vám 
chceme krátce shrnout, jak si představujeme Vracov za čtyři roky, 
a co všechno se dá za tuto dobu vlastně stihnout, pakliže vedení 
pracuje dlouhodobě a systematicky.  O co budeme usilovat?
1) Navýšení kapacity míst ve školce. Budeme bojovat za to, aby 

byla studie dotažena a projekt přístavby realizován.
2) Podpora kulturních akcí, podpora sportu. Je potřeba vytvořit 

reprezentativní místo pro venkovní kulturní akce a  výrazně 
podpořit jejich realizace, četnost a  kvalitu.  Chceme Vracov 
opět dostat zpět na kulturní scénu.

3) Komunikační kanály města. Zásadní modernizací by měly 
projít všechny komunikační kanály města - kabelová televi-
ze (její vizuální podoba i způsob šíření) i rozhlas. Prezentace 
města a komunikace jsou v současnosti zastaralé. Mimo jiné 
je potřeba „kabelové vysílání“ přenést i  do on-line prostoru 
a zaměřit se i na profesionálnější komunikaci města k obča-
nům prostřednictvím webové prezentace i sociálních sítí.

4) Stavební úpravy. Budeme usilovat o to, aby plánovaný obecní 
dům prošel úpravou. A to jak vizuální, tak praktickou, neboť 
při plánování nebyly zohledněny připomínky občanů a  po-
třeby spolků. Dům by měl obsahovat reprezentativní prosto-
ry infocentra, dostatečnou kapacitu potřebnou pro spolky 

a ZUŠ a jeho vizuální podoba by také měla více refl ektovat ráz 
města, historickou radnici a vinařskou tradici. 

  Zaměřit bychom se chtěli také na nalezení prostor a vý-
stavbu startovacích bytů.

5) Podpora turismu. Vytvoření turistických cílů, četných kultur-
ních akcí a  příjemného prostředí pro turisty pomůže také 
vracovským podnikatelům, ubytovacím zařízením, vinařům, 
restauracím a  koneckonců i  koupališti. Proměnou by mělo 
projít infocentrum, náměstí až po vytvoření turisticky zajíma-
vých cílů, jako např. vyhlídka s vinařskou stezkou na Zabijáku. 
Zcela na místě je rekonstrukce cyklostezky na Vlkoš, či vytvo-
ření programu, lákajícího turisty. 

6) Chceme revitalizovat dětská hřiště a budovat nová. Našim cí-
lem je i podpora pumptrackového hřiště či zbudování hřiště 
na koloběžky.

7) Přicházíme také s projekty na ozelenění Vracova, neboť sou-
časný stav považujeme za neutěšený.  Zamýšlené projekty 
zahrnují výsadbu ovocných stromů či vytvoření naučných 
a zábavných stezek pro děti.

8) Participativní rozpočet, revize a zefektivnění fi nancování spol-
ků a  volnočasových aktivit. Rádi bychom narovnali vztahy 
v oblasti fi nancování volnočasových aktivit, nabídli Vracovja-
nům možnost zapojit se do budování města svými nápady. 
Mimo jiné je potřeba vytvořit fi nanční motivační složku či od-
měnu pro sportovce a  spolky/jednotlivce působící v  oblasti 
kultury za reprezentaci města Vracova.

9) Neustále hledáme co nejlepší koncept řešení pro nakládání 
s odpadem, jeho tříděním a efektivním zužitkováním, aby se 
výše poplatků nemusela nadále zbytečně navyšovat a  lidé 
byli stále motivováni ke třídění odpadu.

10) Z našich plánů nevypadl ani (v posledních dnech tolik vzpo-
mínaný) areál Březíčka.

Rádi bychom Vám představili každého kandidáta zvlášť, leč počet 
řádků zde je omezený.  Najděte si nás prosím na Facebooku - strán-
ka Kandidáti Vracovjáci pro Vracovjáky a pojďte se s námi pobavit 
o chystaných projektech a plánech. Rádi si vyslechneme i Vaše ná-
pady a návrhy na zlepšení chodu našeho krásného města.

Vracovjáci pro Vracovjáky 
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ZE SPORTUZE SPORTU

Národní házená – starší žačky na Mistrovství ČR
Kromě stříbrného domácího Mistroství ČR dorostenek se 

na fi nálový turnaj probojovaly i  starší žačky. Mistrovství ČR se 
hrálo v pěkném házenkářském areálu ve Staré Huti (Středočeský 
kraj) 10. až 12. června 2022. Kromě našich děvčat se na tříden-
ní vyvrcholení soutěží  probojovala tato družstva: SK Studénka 
(severomoravská oblast), Sokol Krčín (východočeská oblast), TJ 
Stará Huť (středočeská oblast), TJ Jiskra Raspenava (severočeská 
oblast), TJ Sokol Nezvěstice (západočeská oblast). Na mistrovství 
se vítězové oblastních přeborů utkávají systémem každý s kaž-
dým – odehrají 5 zápasů 2x25 minut během 48 hodin. Vzhledem 
k několika výlukám jsme odjeli vlakem už ve čtvrtek a ukázalo 
se, že to byl dobrý tah. Zaplacený vlakový spoj z Prahy nám po-
dle předpokladů ujel, a tak jsme byli nuceni použít autobusovou 
linku. V pátek dopoledne jsme porazili TJ Jiskru Raspenavu 19:9. 
Uklidňující náskok byl po poločase 11:5. Zahrála si celá lavička 
(branky Varmužová 12, Snášelová 2, Zancová 3, Kozumplíková 1, 
Drugová 1). V odpolední zápas se Studénkou byl hodně vyrovna-
ný (poločas skončil 10:7). V druhém poločase soupeř snížil až na 
1 branku, bitva to byla až do konce.  Bohužel se nepodařilo rozlo-
žit zátěž na více hráček a celý zápas odehrála základní sedmička. 
Konečný výsledek 20:18 stál naše klíčové hráčky hodně sil (bran-
ky Varmužová 9, Snášelová 9, Zancová 2). V sobotu dopoledne 
čekal favorit turnaje TJ Sokol Nezvěstice. Poločas jsme ještě dr-
želi krok (6:9), ale zápas jsme prohráli vysoko 12:22. Soupeř nám 
utekl v závěru šňůrou trháků, kdy už nestíhala obrana. V útoku 
se vůbec neprosadila Natálie Snášelová, a tak se o branky podě-
lila jen tři děvčata (Varmužová 7, Zancová 3, Kozumplíková 2). 
V sobotu odpoledne jsme v zápase s Krčínem hráli o třetí místo. 
V prvním poločase si děvčata vytvořila dostatečný náskok (10:2), 
a tak se na hřiště dostaly i ostatní hráčky z  lavičky. Soupeř po-
stupně dotahoval, proto v závěru zápasu hrála zase silnější sesta-
va. Krčín jsme porazili 16:10 a měli už jisté 3. místo. V nedělním 
zápase s domácím družstvem TJ Stará Huť jsme ještě v případě 
výhry měli šanci na 2. místo. Celý poločas jsme se soupeřem dr-
želi krok (8:8). Děvčata podala bojovný výkon na hranici svých 
možností. Bohužel jsme neměli stejně kvalitní lavičku, jako měl 
soupeř. Utkání se zlomilo při vyloučení naší obránkyně za ne-
úmyslný úder do obličeje, kdy nám soupeř odskočil o 4 branky. 
Pak došly síly oporám v útoku a zápas jsme dohrávali s děvčaty 
z lavičky. Soupeř nás rozstřílel z trháků, které naše mladé útoč-
nice nestíhaly přerušovat ve střední třetině, a utkání se dohrálo 
bez našeho odporu. Konečný stav 11:23 – Varmužová 5, Zancová 
4, Snášelová 2. Přes krutou porážku je nakonec  třetí místo ob-
rovským úspěchem. Vzhledem k věkovému rozložení družstva (4 
hráčky první rok v této věkové kategorii a další dvě hrály prvním 
rokem vůbec a sbíraly zkušenosti) jsme s nějakou medailí vůbec 
nepočítali. Tahounem našeho družstva v útoku byla Amálie Var-
mužová – nejlepší útočnice turnaje a 3. místo mezi střelci.  Dal-
ší individuální ocenění: Sandra Koutná byla třetí mezi brankáři 
a Inka Polášková třetí mezi obránci.

Sestava: v brance Sandra Koutná, obranu tvořilo 6 děvčat, 
Carla Nejezchlebová, Annabell Exel, Barbora Tužilová, Inka 
Polášková, Michaela Chmelíčková, Nikola Letovská,  v  útoku 
Natálie Snášelová (22), Helena Kozumplíková (4), Amálie Var-
mužová (39), Natálie Zancová (12), Adele Drugová (1), Radana 
Břečková se zranila v posledním zápase v oblasti, a tak na Mis-
trovství jela jen jako divák, proto jsme mohli v  útoku střídat 
pouze 5 děvčat.

 Starší žačky 3. místo MČR Stará Huť: horní řada zleva trenér-
ka Alžběta Fridrichová, Carla Andrea Nejezchlebová,  Michaela 
Chmelíčková, Barbora Tužilová, Natálie Snášelová, Amálie Var-
mužová, Inka Polášková, Nikola Letovská, uprostřed Annabell 
Exel, Adele Drugová, Natálie Zancová, Helena Kozumplíková, 
Radana Břečková, dole Sandra Koutná

 
Program domácích zápasů:
Sobota 24. 9. 2022 9:00 turnaj přípravek Vracov
 16:30 liga ženy TJ Chropyně
Neděle 25. 9. 2022 8:00 dorostenky SK Autonot Jihlava
 9:25 mladší žáci SK Autonot Jihlava
 10:45 liga ženy       Sokol Krčín
 12:15 starší žačky  SK Autonot Jihlava
Neděle 2. 10. 2022 9:15 starší žačky  TJ Miroslav
 10:45 liga ženy  TJ Stará Ves nad Ondřejnicí
 12:15 mladší žačky  TJ Miroslav
Sobota 8. 10. 2022 16:30 liga ženy  TJ Pustějov
Neděle 9. 10. 2022 8:00 dorostenky  TJ Jiskra Humpolec
 9:30 mladší žačky  TJ Jiskra Humpolec
 10:45 liga ženy  Sokol Dobruška
 12:15 starší žačky  TJ Jiskra Humpolec
 13:30 mladší žáci  TJ Jiskra Humpolec
Sobota 26. 11. 2022 9:00 ZHP přípravek v hale
Sobota 10. 12. 2022 9:00 ZHP starší žaček v hale
Sobota  17. 12. 2022 9:00 ZLM dorostenek v hale 
Výsledky všech zápasů najdete na webu www.hazenavracov.cz

Od září začínají tréninky a nábory 
děvčat i chlapců všech kategorií během 

tréninků na sokolovně - vždy v úterý 
a pátek 16:00-17:30
přípravka (5-8 let) 

a mladší žactvo (9-12 let) 
starší žactvo (12-15 let), 

dorost jen děvčata (15-18 let)
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FC VRACOV
  Nová sezona 2022/2023 již začala a první, kdo ji zahájil, bylo 

sdružené družstvo našich a  bzeneckých dorostenců. Po žácích 
a přípravkách jsme byli situací v dorostu donuceni spojit i tuto ka-
tegorii. Dorostence vede známý trenér Josef Foltýn ze Šardic. Na 
seznamu měl 28  hráčů, ale zdaleka ne všichni absolvovali velmi 
náročnou přípravu s řadou přátelských zápasů. Ano,  prázdniny.

Bzenec/Vracov – FC Veselí  0:2
Bzenec/Vracov – Ratíškovice  2:2
Bzenec/Vracov – Dubňany/Mutěnice 2:2
Pohořelice – Bzenec/Vracov 9:1 (účast pouze 11 hráčů)
Velká n Vel. – Bzenec/Vracov 2:5

Náročná příprava se však již projevila i ve výsledcích mistrov-
ských zápasů:

so 13.8.   Bzenec/Vracov – Kobylí/Bořetice 8:1     Sekanina 
Petr 5, Píštěk David 3

so 20.8.  Rohatec – Bzenec/Vracov 0:10  Sekanina 2, Vajdík 2, 
Marhefk a 2, Mívalt Matyáš,Frelich,Hromek a Hynčica.

Trenér se chce s týmem pokusit skupinu vyhrát a postoupit 
do krajského přeboru. Velkým soupeřem bude družstvo Dubňa-
ny/Mutěnice, které v minulé sezoně krajský přebor hrálo.

Vracovští hráči dorostu : Zmeškal Ondřej(kapitán týmu), 
Matyáš Mívalt (návrat z Hodonína), Slavík Adam, Bábík Martin, 
Bábík Petr, Rotrekl Samuel, Klimek Hynek, Londin Lukáš a Lon-
din Michal. 

O  týden později začala mistrovská sezona také pro muže. 
Družstvo od nové sezony vede dvojice Pavel Polášek a Ivo Gas-
par. Z kádru odešli Marek Žandovský do Kyjova a Šimon Loprais 
do Věteřova.  Naopak kádr doplnili dva nadějní hráči z dorostu  
Filip Fridrich a Jožka Šebesta, pokud mohou, zapojí se i další hrá-
či z dorostu, kteří nebyli vytížení celý zápas.

Další hráči kádru mužů: Radek Knee (kapitán týmu),  Da-
rek Goliáš, Matěj Svoboda, Karel Půček, Loprais Pavel, Zálešák 
Adam, Gaspar Tomáš, Mlček Rostislav, Říha Vít, Říha Lukáš, 
Vrážel Filip, Čožík Martin, Polanský Tomáš, + hoši z dorostu.

 STŘED přípravka starší  OP   2022 čas výsl. hřiště pozn
kolo  den utkání
1. ne 28.8.  Bzen/Vrac  -  Prušánky 10:00 Vracov

2. so 3.9.  D.Bojanovice -  Bzen/Vrac 10:00

3. ne11.9.  Bzen/Vrac  -  Mutěnice 10:00 Bzenec

4. so 17.9.  Hr.Lhota  – Bzen/Vrac 10:00

5. ne 25.9.  Bzen/Vrac  -   Vnorovy 10:00 Vracov

12. stř 28.9. Bzen/Vrac  - Ždánice 10:00 Bzenec

6. ne 2.10.  Hovorany  -  Bzen/Vrac 10:30

7. ne 9.10. VOLNO  

8. ne 16.10.  Bzen/Vrac -  Svatob/Mistř 10:00 Vracov hody

9. ne23.10.  Lipov   -     Bzen/Vrac  10:00

13. pá 28.10.  Vacenovice   -  Bzen/Vrac 10:00

10. ne30.10.  Bzen/Vrac  - Blatnice 10:00 Vracov

11. so 5.11. Hodonín C   -   Bzen/Vrac 10:00 Rybáře

V přípravě muži odehráli 3 utkání:   
FC Vracov – Milotice A  0:6
Čejkovice – FC Vracov 0:1 Vít Říha (pohár OFS)
FC Vracov – Těmice 4:2  Říha Lukáš 2, Klimek Hynek a Vrá-

žel Filip

V prvním mistrovském utkání 20. 8. jsme porazili FK Vlkoš B 
(Ježov) 3:1  Říha Lukáš 2. Vrážel Filip

Žákovská mužstva a  přípravky zahajují soutěže poslední 
prázdninový víkend.

V přípravě využili možnost soustředění, a to žáci v rekreač-
ním středisku na Vápenkách a přípravky v domácím prostředí na 
Domečku a na městském stadionu ve Vracově.

Minulý víkend si pozvali kluci z  nejmenších přípravek do 
Vracova družstva Hodonína a Kyjova. Odehráli miniturnaj, který 
se hochům velmi líbil a byli s ním všichni spokojení.

Tímto bychom chtěli do našich týmů 
přípravek a žáků pozvat další chlapce 

i dívky se zájmem o pohyb a sport. 
Více info na fcvracov.cz
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STŘED přípravky mladší OP čas výsl. hřiště pozn.kolo den utkání
1. ne 28.8.  Bzen/Vrac  -  K E N 10:00 Vracov
2. ne  4.9.  Stráž/Sudom  – Bzen/Vrac 10:00
3. ne 11.9.  Bzen/Vrac  -  Kyjov C 10:00 Bzenec
4. so 17.9.  Hr.Lhota . – Bzen/Vrac 10:00
5. ne 25.9.  Bzen/Vrac  –  Vnorovy 10:00 Vracov
12. stř 28.9.  Kyjov C   -  Bzen/Vrac 10:00
6. ne 2.10.  Hovorany  -  Bzen/Vrac  10:30
7. ne  9.10. VOLNO
8. ne16.10. Bzen/Vrac   -  Svatob/Mistř 10:00 Vracov hody
9. ne23.10.  Lipov    -    Bzen/Vrac 10:00
13. pá 28.10 Bzen/Vrac   -  Hr.Lhota 10:00 Bzenec
10. ne 30.10.   K E N  -    Bzen/Vrac  10:00
11. ne  6.11.  Bzen/Vrac  - Stráž/Sudom   10:00 Bzenec

STŘED přípr. mladší  základ  2022 čas výsl. hřiště pozn.kolo den utkání
1. 28.8. Rohatec     –    Bze/Vra 10,00
2. 4.9. Bze / Vra     Mutěnice 10,00 Vrac
3. 11.9. Vacenovice – Bze/Vra 11,00
4. 18.9. Bz/Vr  -  Dambořice 10,00 Bzen
5. 25.9.  Blatnice   -     Bze/Vra 9,30
12. stř 28.9.  Čejk/Šard  -  Bze /Vra 10,00
6. 2.10. Stráž/Sudom  -  Bze/Vra 10,00
7. 9.10. Bze/Vra   -   Prušánky 10,00 Vrac
8. út11.10. Kněždub  -   Bze/Vra 16,00
9 23.10. Bze /Vra   -    Petrov 10,00 Bzen
13. 28.10. Bze/Vra  -     Uhřice 10,00 Vrac
10. 30.10. Luž/Mikul  -  Bze/Vra 10,00
11. 6.11 Bze/Vra    -   Těmice 10,00 Bzen

STŘED I.třida   sk. B   podzim 2022  starší  mladší hřiště výsledek pozn.kolo den utkání začátek
4. ne28.8.  Bzen/Vracov - Krumvíř 9:00 10:45 Bzenec
2. út 30.8.  Bzen/Vracov - Křenovice 16:00 17:45 Vracov
5. ne  4.9.  Šlapanice - Bzen/Vracov 9:00 10:45 Šlapanice bus 7,15
3. út  6.9. St.Lískovec - Bzenec/Vracov 16:30 18:00 Klobásova bus 15,00
6. so 10.9.   Slatina -  Bzenec/Vracov               9:00 10:45 Tuřanka bus7,15
7. ne 18.9.  Bzenec/Vracov- Kyjov 9:00 10:45 Vracov
8. so 24.9. FKM Podluží-Bzenec/Vracov 10:00 11:45 Kostice bus8,15
9. ne 2.10.  Bzenec/Vracov - RAFK 9:00 10:45 Bzenec
10. so 8.10. Hustopeče - Bzenec/Vracov 9:00 10:45 Hustop. bus7,00
11. so15.10. Bzenec/Vracov - Lanžhot 9:00 10:45 Vracov
12. so22.10. Kohoutovice- Bzenec/Vracov 9:00 10:45 Voříškova bus7,00
13. ne30.10. Bzenec/Vracov V.Pavl/Rakvi 9:00 10:45 Bzenec
1. so 5.11. Dambořice- Bzenec/Vracov 10:45 12:30 Bošovice auta
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Rozlosování mistrovských soutěží – PODZIM 2022 - 2023  ---   ŽÁCI
Kolo Den Datum Domácí Hosté Začátek Hřiště
4 NE 28.8. Bzenec/Vracov Krumvíř 9:00 Bzenec
2 ÚT 30.8. Bzenec/Vracov Křenovice/Újezd 16:00 Vracov
5 NE 4.9. Šlapanice Bzenec/Vracov 9:00 Šlapanice
3 UT 6.9. Starý Lískovec Bzenec/Vracov 16:30 Klobásova
6 SO 10.9. Slatina/Slovan Bzenec/Vracov 11:15 Tuřanka
7 NE 18.9. Bzenec/Vracov Kyjov 9:00 Vracov
8 SO 24.9. Podluží Bzenec/Vracov 10:00 Kostice
9 NE 2.10. Bzenec/Vracov RAFK 9:00 Bzenec
10 SO 8.10. Hustopeče Bzenec/Vracov 9:00 Hustopeče
11 SO 15.10. Bzenec/Vracov Lanžhot 9:00 Vracov
12 SO 22.10. Kohoutovice Bzenec/Vracov 9:00 Voříškova
13 NE 30.10. Bzenec/Vracov Pavlovice/Rakvice 9:00 Bzenec
1 SO 5.11. Dambořice Bzenec/Vracov 10:45 Dambořice

Rozlosování mistrovských soutěží – Podzim 2022-2023  ---   DOROST 
Kolo Den Datum Domácí Hosté Začátek Odjezd Dop. pr. Hřiště Poznámka
2 SO 13.8. Bzenec/Vracov Kobylí/Bořetice 10:00 Bzenec   8:1
3 SO 20.8. Rohatec Bzenec/Vracov 14:45 13:30 Auta Rohatec   0:10
4 NE 28.8. Bzenec/Vracov Krumvíř 13:30 Bzenec
5 NE 4.9. VOLNO
6 NE 11.9. Starý Poddvorov Bzenec/Vracov 13:30 12:00 BUS Poddvorov
7 NE 18.9. Bzenec/Vracov Lednice 13:30 Vracov
8 NE 25.9. Hr. Lhota/Lipov Bzenec/Vracov 13:45 12:30 BUS Hr. Lhota
9 NE 2.10. Bzenec/Vracov Podluží 13:00 Bzenec
10 NE 9.10. Dubňany/Mutěnice Bzenec/Vracov 12:45 11:30 BUS Dubňany
11 ST 28.9 Bzenec/Vracov Hovorany/Čejkov. 16:00 Vracov
12 SO 22.10 Mikulov Bzenec/Vracov 12:45 10:30 BUS Mikulov
13 NE 30.10 Bzenec/Vracov Velká nad Veličkou 13:30 Vracov
1 SO 5.11. Dambořice Bzenec/Vracov 11:45  10:15 BUS Dambořice

FC Vracov - muži    III. tř. sk.A         podzim  2022
kolo datum utkání začátek výsledek body
3. so 20.8.  FC Vracov     -  FK  Vlkoš B  17:00  
4. so 27.8. Milotice B    -   FC Vracov  17:00  
5. so  3.9. FC Vracov  -  Žeravice  16:30  
6. ne 11.9.  SK Kostelec    -   FC Vracov   16:30  
7. so 17.9. FC Vracov   -    Mikulčice   16:00  
8. ne  25.9. Sokol Žadovice  -   FC Vracov  16:00  
9. so 1.10. FC Vracov  -  Nesyt Hodonín 15:30  
10. ne 9.10. Lužice - FC Vracov    15:30  
11. so 15.10.  volno   Hody    
2. so 22.10. Vřesovice   -   FC Vracov    15:00  
1. so 29.10. FC Vracov - Moravany  14:00  
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Grafi cká úprava a tisk: Tiskárna Brázda, www.TiskarnaBrazda.cz

DOŽÍNKY 2022


